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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 23 noiembrie 2018, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
       La orele 12,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 30, absentând motivat doamna vicepreședinte 
Brătulescu Simona Mihaela, doamnele consilier județean Badiu Mariana și 
Turturoiu Maria Liliana și domnii consilieri judeţeni Tecău Grigore Florin și Tică 
Manuel,  deci şedinţa este statutară.  
      La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia 
Economică, dna Rădulescu Eliza, şef Serviciu Resurse Umane, dl Stoicea Alin, 
director Direcția Tehnică, dl Sănduloiu Ion, director Serviciul Public Salvamont 
Argeş, dna Minca Ana Maria, şef Serviciu Asistenţă Medicală – Direcția Asistență 
Medicală și Protecție Socială, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciu Relaţii 
Internaţionale Cultură Turism Învăţământ, dna Molfea Adriana, manager interimar 
Spitalul Judeţean de Urgenţă Piteşti,dna Gheorghe Florina, manager Spitalul de 
Pediatrie Piteşti, dna Stoiculescu Anca, manager  Spitalul de Boli Cronice și 
Geriatrie ,,Constantin Bălăceanu Stolnici” Ștefănești, dl Voicu Constantin, manager 
Spitalul de Recuperare Brădet, dna Șerb Camelia, manager al Spitalului de Boli 
Cronice Călinești, dl Ciocnitu Eduard, director Regia de Administrare a Domeniului 
Public şi Privat al Judeţului Argeş R.A, dna Iuliana Matei, director adjunct Direcţia 
Generală de Asistenţă Socială şi  Protecţia Copilului Argeş, dna Negoşanu Araxy, 
manager interimar Centrul Cultural Judeţean Argeş,  dl Funie Constantin Cristinel, 
director Serviciul Public Județean de Pază și Ordine Argeș, dl Badea Viorel-Marian, 
director Direcția Generală pentru Evidența Persoanelor Argeș, dna Anci Ionescu, 
consilier Preşedinte, dna Ciocănău Niculina, consilier Președinte, dl Nedelescu 
Constantin, consilier Președinte, dna Dinu Mariana, Administrator Public Consiliul 
Judetean Argeș. 
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     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor  participa la vot şi se vor 
abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii 
următorii consilieri judeţeni: 
Dl consilier județean Enache Valentin Viorel la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 274 ; 
Dl consilier județean Mărășoiu Dorin la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 285 ; 
 
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Bună ziua, avem cvorum în cadrul ședinței 
ordinare de pe luna noiembrie, cea de astăzi evident. Ordinea de zi ați parcurs-o și 
la nivel de comisii. Sunteți de acord cu ordinea de zi? Aveți ceva completări? 
Înțeleg că nu, v-o supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține 
cineva ? Este cineva împotrivă? Nu. 

 

- I  - 
 

Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 26.10.2018.  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

 

- II – 

 
Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 

aprobarea eliberării licențelor de traseu și a caietelor de sarcini aferente, pentru 
servicii de transport public județean de persoane prin curse regulate speciale pe 
trasee județene. - Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?      
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
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           S-a adoptat Hotărârea nr. 273. 
 

     
                                              - III - 

 
Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea acordării de sprijin financiar prin Programul „PRO Social”. - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?      
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abținere ( dl consilier județean 
Enache Valentin Viorel ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 274. 
 

-   IV - 
 

Trecându-se la punctul  IV  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea listei elevilor și studenților beneficiari de burse sociale pentru anul 
școlar/universitar 2018 – 2019. - Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?    
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 275. 
 
 

-  V - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea 
în administrare Spitalului de Recuperare Brădet a imobilului-clădire Lift și a 
instalației aferente aflate în domeniul public al Județului Argeș.   - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.      
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Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 276. 

                                                        -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea 
în administrare Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A. a două 
autobasculante 8x4 IVECO TRAKKER, aflate în patrimoniul Județului Argeș. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 277. 
 
 
                                                        -  VII - 
 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea 
în administrare Direcției Județeană pentru Agricultură Argeș a terenului aferent 
imobilului în care își desfășoară activitatea. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 278. 

 

                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
atribuirea cu titlu gratuit a unor active fixe Spitalului de Boli Cronice și Geriatrie 
,,Constantin Bălăceanu Stolnici” Ștefănești, aflate în domeniul privat al Județului 
Argeș. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 279. 
 

-  IX - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
trecerea unor imobile din domeniul public în domeniul privat al Judeţului Argeş 
pentru scoaterea din funcțiune şi casarea în vederea demolării.  - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 280. 
 

-  X - 
 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
revocarea dreptului de administrare acordat Spitalului Județean de Urgență Pitești 
asupra unor spații aflate în domeniul public al Județului Argeș.  - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

Este vorba de fosta secție exterioară cu 10 paturi de la Domnești,  
nefolosită, revine la noi, în calitate de proprietar, urmând să îi acordăm o altă 
destinație, tot în profil, evident medical. Obiecții? Comentarii? Dacă nu, vi-l 
supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este 
cineva împotrivă? Nu. 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 281. 
 

-  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
închirierea unor spații cu destinație de activități medicale și conexe actului medical 
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aflate în domeniul privat al Județului Argeș. -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

      Celebrele cabinete de tehnică dentară, acolo sunt două litigii în curs și 
nu avem hotărâre judecătorească, deci am solicitat să fie pe ordinea de zi de 
astăzi pentru a le mai prelungi activitatea domniilor lor până când vom fi în 
măsură, după epuizarea tuturor căilor de atac alături de justiție să le putem 
scoate spre vânzare așa cum am făcut cu toate spațiile. Obiecții? Comentarii? 
Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 
cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

     Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 282. 
 
 

-  XII – 

 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcţii al Spitalului Județean de Urgență Pitești.  Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 283. 
 
 

-  XIII - 
 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcţii al Spitalului Orășenesc „Regele Carol I” Costești.  - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare.Cine este pentru?     

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
     Proiectul de hotărâre a fost aprobat  în unanimitate. 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 284. 
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-  XIV - 
 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea organigramei și a statului de funcţii ale Spitalului de Pneumoftiziologie 
Leordeni.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
 Obiecții? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abținere ( dl consilier județean 
Mărășoiu Dorin ).     

  S-a adoptat Hotărârea nr. 285. 
 
                                                        -  XV - 
 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcţii al Unității de Asistență Medico-Socială Domnești.    - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
         Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 286. 
 

                                                        -  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și a statului de funcţii ale Unității de Asistență Medico-
Socială Șuici.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 287. 
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-  XVII - 
 

Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Unității de Asistență 
Medico-Socială Șuici.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 288. 

 

                                                        -  XVIII - 
 

Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea implementării şi cofinanţării proiectului „TEAM – UP : Progres în 
calitatea îngrijirii alternative a copiilor”.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

 
        Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare.  
        Cine este pentru?Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
        Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 289.                                   
 

                                                        -  XIX - 
 

Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2018.   - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Pentru început eu aș vrea să vă propun următorul amendament. Ieri am 

finalizat o discuție legată de Schitu Golești, de ziua comunei, care a avut loc nu 
cu mult timp în urmă. Dl primar Miriță m-a rugat să fiu mediatorul așa cum 
spune Legea nr. 215/2001, între domnia sa și primarul de la Câmpulung, privind 
ducerea la îndeplinire a unui parteneriat privind apa potabilă în comuna Schitu 
Golești. Am făcut acest demers, avem semnale, dar nu oficiale, că sunt pe calea 
cea bună, domnia sa a solicitat suma pentru o stație de demanganizare în Schitu 
Golești, iar acea sumă este pentru a se racorda la Edilul Câmpulung, cel care 
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garanteaza calitatea apei, deci implicit demanganizarea. L-am chemat 
săptămâna aceasta pe domnia sa, mi-a spus că a încheiat toată situația și acea 
sumă dorește să fie solicitată nu așa cum a trecut prin comisii pentru stația de 
demanganizare, ci pentru a fi racordat la Câmpulung. Alte comentarii? Vă rog! 

Dl consilier județean Nae Eugen  – Domnule Președinte, în comisie eu am venit 
cu acest amendament. Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mă bucur că aud și m-am hotărât să iau 
în calcul și mă voi hotărî ca orice amendament, că sunteți un coleg de echipă, 
cum și în calitatea de consilier județean , m-am hotărât spun, să mi-l însușesc eu 
ca să nu vă divulg pe dumnevoastră, să nu vă pun în situații penibile când la 
propriile amendamente vă abțineți sau votați împotrivă. Alte comentarii? Adică 
nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? 
Este cineva împotrivă? Nu. Ultimul punct, Diverse. Poftiți domnule președinte. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte, nu e la Diverse 
pentru că … 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Punctul 19 s-a votat. Suntem la punctul 
20. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Nu nu, s-a votat amendamentul. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bun, vă rog. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – În primul rând aș vrea să vă spun că 
acest punct ar trebui întotdeauna și am mai propus treaba aceasta, să fie trecut în 
prima parte a discuțiilor  de pe ordinea de zi. Acest subiect care chiar dacă 
astăzi  reprezintă o suma și o repartizare subțire ca să zic așa, nejustificând  
promisiunile și ceea ce s-au discutat în anul acesta 2018, cred că e un subiect 
care trebuie pus pe ordinea de zi printre primele puncte ca să avem timp să 
discutăm și să putem într-adevăr să analizăm toate lucrurile care sunt în 
discuție, comentariile  și așa mai departe. Ceea ce vreau să spun eu,  o primă 
observație, constat  că arieratele  au ajuns să fie respectate, apreciate și la 
putere. Adică, dacă ai o politică la o administrație ca să faci datorii și să 
îndatorezi localitatea respectivă și administrația respectivă, mai târziu vei fi 
iertat, ți se dau bani, vei fi susținut financiar și așa mai departe. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Vă referiți caz concret la liberalul 
dumneavoastră de la Valea Danului, da? 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Nu, mă refer la principiu și mă refer la 
comuna Stâlpeni în primul rând.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu mă refer la Valea Danului. Ca și 
dumneavoastră. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian  - Dumneavoastră puteți să vă referiți la 
Valea Danului unde un primar PSD a lăsat comuna cu datorii foarte mari, iar 
primarul liberal, care a venit de 2 ani de zile acolo, încearcă într-adevăr să facă 
ceva și să salveze comuna din datoriile și situația în care ați lăsat-o 
dumneavoastra și primarul PSD.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă ascult, asta nu înseamnă că nu am 
replică. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Dar eu voiam să ridic aici o problemă 
de principiu, nu cred că este corect ca primarii care muncesc, care au într-adevăr 
rezultate, vin cu proiecte serioase și bine fundamentate, să fie lăsați la și altii iar 
arieratele să fie la putere, să fie apreciate pentru că văd că  devin un principiu, 
ele sunt o politică de stat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu e – Vă rog eu nu politizați ședința 
administrativă, vă rog și v-am mai rugat în repetate rânduri. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Dumneavoastră ați politizat-o atunci 
când mi-ați spus că este primar liberal. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Și dumneavoastră că este PSD-ist la 
Stâlpeni. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Nu mă refeream la partide, eu mă 
refeream ca principiu. Nu cred că este în regulă, cred că acest lucru nu ar trebui 
să fie o regulă, care să încurajeze în viitor această treabă. Consider că aceste 
sume care sunt aici sunt foarte mici, nu rezolvă sub nicio formă necesarul și 
obligațiile și toate solicitările din partea primarilor și administrațiilor locale din 
localitățile noastre. Ceea ce mai constat, deși am stabilit cu toții că drumurile 
reprezintă o prioritate a județului și cu toții am fost de acord că avem o mare 
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problemă pe drumuri în județ, sunteți chiar pe cale să puneți un ministru al 
transporturilor, poate reusiți să rezolvăm drumurile,  ar fi foarte bine. Cu toate 
astea văd că acest capitol, aici este aproape inexistent ca să zic asa, cum au fost 
gândite dacă ne puteți spune, dacă puteți să ne explicați care au fost în afară de 
aceste arierate, care înțeleg că este politică de stat, ce anume ați gândit și cum 
le-ați gândit pentru a satisface nici jumătate din localitățile județului și aceste 
sume sunt, repet, modice să le zic așa.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulțumesc. Domnule consilier județean, 
pentru ca sunteti la primul mandat de consilier judetean. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian  - Nu sunt, domnule Președinte, la primul 
mandat, dumneavoastră sunteți la primul mandat de președinte.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu v-am ascultat. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian -  Eu consilier județean am mai fost. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Dacă ați fi fost consilier județean, ați fi 
aflat că proiectele care sunt înaintea bugetului, au fundamentul bugetului și nu 
numai. Și eu asta am învățat în primul an de primul meu mandat de consilier, că 
aceeași întrebare am pus-o și eu, domnule, de ce îmi pui penultimul sau ultimul, 
în mod deliberat mi-l pui că sunt obosit și să-l votez fără să mai pun întrebări. 
Nu! Și m-am documentat și am înțeles foarte bine că aproape toate proiectele 
supuse dezbaterii fac bugetul. Nu puteam să merg cu poziția 3, Bugetul,  dacă 
nu aveam proiectele mai sus, ca principiu. Mulțumesc. Numărul 2.  

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Asta este explicație…. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Asta este explicația legală. Numărul 2. 
Eu am mai învățat că nu este bine să confundăm merele cu perele. Deci acest 
proiect bugetar nu face referire la drumuri pentru că nu au temeiul legal, 
domnule consilier județean, n-avem returnări de T.V.A domnule Miuțescu, noi 
nu facem infracțiuni. Mulțumesc. Alte întrebări? Poftiți. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Domnule Președinte, am primit 
niște material, toți consilierii județeni, referitor la domnul director Badea Viorel, 
colegul meu, domnul Iacșa cere niște lămuriri. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule președinte, pe Buget mai aveți 
ceva? 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian  - Eu voiam sa spun că deși este foarte 
subțire această propunere, totuși noi grupul de consilieri liberali suntem pentru, 
vrem să votăm pentru a da cât mai mult numai că subliniem că e atât de subțire 
încât aproape că ne e rușine  să spunem că asta e rectificare. Nu este o 
rectificare. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, ușor, nu vă agitați! 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian  - Rectificare faceți lunar numai la 
salarii, pentru că nu suntem în stare să le plătim lunar, venim și facem în fiecare 
lună rectificare la salarii. Noi am spus că bugetul n-a fost bine fundamentat și că 
într-adevăr nu a fost gândit și nu a fost acoperit de toate cheltuielile. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu v-am dat eu cuvântul, eu sunt 
președinte de ședință. Vă rog frumos respectați disciplina. Nu confundați iar 
bugetul de funcționare cu bugetul celălalt. E o mare eroare, consilier cu 
vechime. Alte probleme? Bugetul îl supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Două abțineri. 

        Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu două abțineri ( domnii consilieri 
județeni Bulf Cornel Cătălin și Dima Eduard Ștefan ) 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 290.                                   

 

                                                        -  XX – 

 
Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Diverse. Dl Preşedinte 

Constantin Dan Manu  a spus: 
 
Poftiți! 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Îmi cer scuze, fără niciun drept la 
replică la dumneavoastră, dar am crezut că dacă punem bugetul la final s-au 
abordat toate problemele economice sau hotărâri care țin inclusiv de Direcția 
Generală pentru Evidența Persoanelor, cred că și acolo sunt niște bugete, dar 
intră la Diverse. Am primit niște materiale de la aparatul executiv pentru toți 
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consilierii județeni, niște materiale privitor la această direcție și mai ales la 
domnul director  Badea Viorel. Colegul și prietenul meu domnul Iacșa spune să 
vină domnul Badea să dea niște clarificări, tot suntem toți aici, nu știu dacă 
dânsul este în sală, dacă vrea să ne spună un punct de vedere. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Da, este domnul director. Alte probleme 
legate de acest aspect? 

Dl consilier Bulf Cornel Cătălin – Nu știu dacă putem să-l discutăm astăzi sau 
altă dată! 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Dacă vreți neapărat să discutăm, eu 
recomand colegilor și dumneavoastră implicit că nu este momentul acum să 
discutăm această situație pentru că situația de la Direcția Generală pentru 
Evidența Persoanelor este într-o permanentă dinamică și este foarte posibil ca în 
curând, nu știm, Doamne Ajută să nu fie, să facă obiectul unei dezbateri în 
plenul consiliului județean. Deci nu este oportun. 

Dl consilier județean Iacșa Aurel – Asta am vrut și eu să spun, domnule 
Președinte, dacă îmi permiteți, trebuie discutat și cu semnatarii. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, facem exact cum zice 
legea, cu ascultarea părților, dacă este nevoie la un moment dat, exact așa ca să 
ne lămurim cu toții. În acest moment nu este oportună asemenea dezbatere. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Ne spuneți și nouă motivul pentru care nu 
este oportun sau ne ascundeți? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nici nu știu, nici nu cunosc în acest 
moment, ne-am grăbi să ascultăm numai o parte și să nu ascultăm toate părțile, 
să avem totul. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Celelalte părți au prezentat scris. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, e propunerea mea, 
dacă vreți o supun la vot, ca și propunerea dumneavoastră. Eu am spus un punct 
de vedere. 

Dl consilier Bulf Cornel Cătălin - Domnule Președinte, eu nu sunt de acord că 
nu este de actualitate acum. Poate ar trebui să numiți o comisie formată din 
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consilieri județeni de la toate partidele, care să ia această problemă să o 
analizeze și să vă prezinte un raport. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Putem lua în calcul treaba aceasta, vă 
anunțăm la momentul respectiv, mai ales că tot la Diverse voiam și eu să anunț 
că în luna decembrie ne vom întâlni foarte probabil de 3 ori, în ședința ordinară 
și cel puțin în două extraordinare. Supun la vot solicitarea colegilor să facă o 
asemenea dezbatere. Cine este pentru? Mulțumesc. Cine se abține? Mulțumesc. 
Împotrivă? Deci rămâne pentru o dată pe care o vom anunța. Noi ne-am abținut 
și n-a trecut amendamentul de a discuta astăzi. Mulțumesc. Alte discuții la 
Diverse? În încheiere vreau să vă anunț, mulțumindu-vă tuturor, pentru că pe 1 
decembrie iată că se termina ciclul de Flacăra Centenarului, slujbele de 
pomenire de la monumente, Respect pentru Valorile Naționale, să vă mulțumesc 
tuturor așa cum am făcut tuturor primarilor începând cu ora 11 și în săptămâna 
10-14, vă vom anunța oficial când va fi și ora, vom fi împreună la Gala 10 
pentru Argeș, dar până atunci cu certitudine ne vom revedea. Vă doresc o zi 
bună în continuare. 

                                                

       Ședința s-a încheiat la ora 12.30. 
 

 
P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 
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